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All abstracts must be written in English (use either the British or American version, but not a mixture of both). When writing abstracts, use the Word template. Russian-speaking authors, along with an English version, must submit the text in Russian.

Each abstract must not exceed two pages including text, figures, tables, acknowledgments, references, etc. Use the formatting of paragraphs and page layout of this template.

The authors (initials or first names before surnames) are followed by a footnote number (1,2,3...) referring to the affiliation(s) and the respective address(es). The presenting author's name should be underlined. Mark the corresponding author with an asterisk (*). On the next lines, the affiliation, city, and country which are preceded by a footnote number referring to the respective author(s)’ name(s) should be indicated; each organization is written on a new line. If an author is affiliated with more than one organization, each affiliation should be indicated by 1,2, etc. The corresponding author’s email address is indicated on the next line. 

The main text preferably should not be divided into sections. Each paragraph should be indented by 1 cm from the margin. All figures (in *.pdf, *.eps, *.ps, *.tiff, *.jpg, *.jpeg, *.png formats; referred to as: Fig. 1, Fig. 2, ...) should be inserted in the text and must also be uploaded as separate files. The image resolution must be at least 300 dpi.
	Table 1. Formatting of different items of text

	Items of text
	Font size
	Types of text
	Paragraph indentation, cm
	Interval (Before/After)

	1. Title
	14
	Capital, centered

 bold font
	0
	8/8

	2. Authors
	12
	Plain
	0
	0/6

	3. Affiliations
	
	Italic
	0.5
	0/0

	4. Main Text
	
	Plain
	1
	6/0

	5. Captions
	11
	Plain
	0
	6/0

	6. Tables
	
	Plain
	0
	0/0

	7. References
	
	Plain
	0.6
	6/0


Tables (referred to as: Table 1, Table 2, ...) should be presented as part of the text, but in such a way as to avoid confusion with the text.

References are cited in the text in square brackets [1] with 11 pt font sequentially in order of first appearance. See the following examples: Fig. 1, Table 1, [1,2,3].
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Support by IEEE, ARC, and ARCNN is acknowledged.

If you have any questions regarding preparation or submission of your abstract please do not hesitate to email us at icmsa@imp.uran.ru.
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ШАБЛОН ДЛЯ ОФОРМЛЕНИЯ ТЕЗИСОВ НА XVI ICMSA
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 Все тезисы должны быть представлены в формате MS Word (*.doc, *.docx) только через форму подачи тезисов, доступную в личном кабинете, не позднее 1 мая 2022 года. Тезисы, отправленные по электронной почте, факсу или обычной почте, рассматриваться не будут. После подачи тезисов письмо с соответствующим подтверждением НЕ отправляется – каждый участник сможет увидеть, открыть, изменить или удалить любые из загруженных файлов в личном кабинете. Вы можете обновить представленные файлы в любое время до истечения крайнего срока (1 мая 2022 года).

Все тезисы должны быть написаны на английском языке (допустимы как британский, так и американский варианты написания, но не их смесь). При написании тезисов используйте шаблон Word. Русскоязычным авторам, помимо английского варианта, необходимо представить текст на русском языке.

Тезисы не должны превышать двух страниц, включая текст, рисунки, таблицы, благодарности, ссылки и т.д. Для форматирования используйте этот шаблон.

Фамилия автора (инициалы ставятся перед фамилиями) сопровождается цифрой сноски (1,2,3...), в соответствии с которой указывается аффилиация и адрес. Имя представляющего автора должно быть подчеркнуто. Имя автора для переписки отмечается звездочкой (*). В следующей строке должны быть указаны место работы, город и страна, которым соответствует цифра сноски; каждая организация пишется на новой строке. Если авторы аффилированы более чем с одной организацией, каждая организация должна быть обозначена как 1,2 и т.д. В следующей строке указывается адрес электронной почты автора для переписки. 

Основной текст не рекомендуется разбивать на разделы. Отступ каждого абзаца составляет 1 см. Все рисунки (форматов *.pdf, *.eps, *.ps, *.tiff, *.jpg, *.jpeg, *.png; обозначаются как Fig. 1, Fig. 2, …) следует вставлять в текст; также они должны быть загружены в виде отдельных файлов. Разрешение изображения должно быть не менее 300 точек на дюйм.
Таблицы (обозначаются как Table 1, Table 2, ...) должны быть вставлены в текст таким образом, чтобы они хорошо отделялись от основного текста.

Ссылки приводятся в тексте последовательно в порядке цитирования и обозначаются в квадратных скобках [1]; в списке литературы используется размер шрифта 11. Примеры написания: Fig. 1, Table 1, [1,2,3].
Также необходимо указать финансовую поддержку, при которой осуществлялась представляемая работа.

Если у Вас возникли какие-либо вопросы относительно подготовки или представления тезисов, пишите по адресу icmsa@imp.uran.ru.
� EMBED Origin50.Graph ���Fig. 1. Electrical properties of alloys.
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